
 

 

 

БАШТАНСЬКА  МІСЬКА РАДА  

БАШТАНСЬКОГО  РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л 

від  23 червня  2020 року № 47   

м. Баштанка 

 ХLVІІ  сесія  сьомого   скликання 

Місце проведення: зал засідань  
                                  міської ради 

Час 10.00 год. 
                                                                         

Всього  обрано  депутатів – 26 

Присутні  на  сесії  міської  ради – 17 (протокол реєстраційного голосування 
додається). 
       

Головуюча на сесії –   Людмила ЛУЦЕНКО, секретар міської ради.    

Перед початком роботи сесії головуюча на сесії озвучила лист-подяку, який  
отримала Баштанська міська рада на святкових заходах з нагоди Дня медичного 
працівника. 

Запропонувала також презентацію моніторингу діяльності депутатів Баштанської 
міської ради, розроблену Молодіжною радою за підтримки Благодійного фонду 
«Ласка» в рамках співпраці з програмою DOBRE та надала слово  Лілії АТНАЖЕВІЙ, 
представнику БФ «Ласка», та  Олександру КОВРИЗІ, члену молодіжної ради.   

Олександр КОВРИГА презентував результати моніторингу діяльності депутатів 
Баштанської міської ради за 2019 рік. Наголосив на необхідності виконання 
депутатами міської ради Закону України «Про статус депутатів місцевих рад», звернув 
увагу на недоліки щодо проведення особистих прийомів громадян депутатами ради та 
необхідність оприлюднення графіків таких прийомів.  

   

Сорок сьома  сесія готувалася у відповідності до Закону України «Про доступ 
до публічної інформації». Проєкти рішень органу місцевого самоврядування, яким є 
Баштанська міська рада, розроблені відповідними розпорядниками, інформація 
оприлюднена на офіційному сайті Баштанської міської ради. Проєкти рішень були 
ретельно розглянуті на спільному засіданні та засіданнях постійних комісій. Усі 
пропозиції та рекомендації враховано. 
     Окрім цього, депутати також отримали проєкти рішень на руки на паперових носіях.  
 

В роботі сесії взяли участь: 
- Олена УДОВИЧЕНКО – директор Департаменту освіти та науки 

Миколаївської ОДА; 
- Кирило БАРАШКОВСЬКИЙ – начальник Баштанського відділу поліції ГУ НП 

в Миколаївській області; 
- Світлана БУТУЧЕЛ  – заступник керівника Баштанської державної податкової 

інспекції Баштанського управління Головного управління ДФС у Миколаївській 
області; 

- Володимир ДРАГУНОВСЬКИЙ  – перший заступник міського голови; 
- Лариса КОНОНЕНКО  – керуюча справами виконавчого комітету; 
- Віктор КОТ   – директор КП «Міськводоканал»; 
- Анатолій КАРДАШОВ – директор КП «Добробут»; 



- Андрій ЄСИПЕНКО – в.о.начальника КО «Правопорядок»; 
- Ганна ЗЕРКАЛІНА  - начальник відділу освіти, молоді та спорту; 
- Світлана БЕРЕЗОВСЬКА – начальник відділу розвитку культури і туризму; 
- Антоніна ЗАВОРОТНЮК  – директор МІРЦ; 
- Леонід СИРИЦЯ  – головний архітектор ОТГ; 
- Валентина КЛИМИК – т.в.о.  старости с.Добре; 
- Олена ЗОЛОТУХІНА – т.в.о. старости с.Христофорівка; 
- Олександр ХАЛАБУДА  -   т.в.о старости с.Піски; 
- Микола ЛУЦЕНКО - т.в.о старости с.Плющівка; 
- Світлана ЧУХАРЕНКО - староста с.Новоєгорівка; 

- Світлана ЧЕРНОВА - т.в.о старости с.Новосергіївка; 
- Людмила РОШИОР – т.в.о.старости с.Новопавлівка; 

- Павло МОЛОДЕЦЬКИЙ – т.в.о. старости с.Новоіванівка; 

- Олег ВОЛОВИЧ – т.в.о. старости с. Явкине; 
- Сергій КРАВЦОВ - керівник ТДВ «Зоря Інгулу»; 
- Світлана ТРОЦЕНКО - автор петиції МІРЦ, представник від батьківського 

комітету; 
- Олена МОЛОДЕЦЬКА, завідуюча ЗДО «Малятко» с.Новоіванівка,   
- Валентин ГАЛЄНДА - активіст; 
- Лілія Атнажева – представник БФ «Ласка», 
- Олександр Коврига – член молодіжної ради, 
- Працівники виконавчого апарату міської ради. 

 

         Головуюча на сесії Людмила ЛУЦЕНКО, секретар міської ради запропонувала 

депутатам провести реєстраційне голосування. 
 

         Проведено реєстраційне голосування. 
         Зареєструвались 17 депутатів. 

 

       Згідно з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», сесія міської  ради  є  повноважною, якщо  в  її  пленарному засіданні  бере  
участь  більше  половини  депутатів  від  загального  складу  ради.  

      

 (Лунає  Державний  Гімн  України) 
 

 

        Головуюча на сесії запропонувала обрати секретаріат у кількості трьох депутатів: 
 

Тетяна СОТНІКОВА, від політичної партії «Відродження», 
Лідія ЗАБОЛОТНЯ, від політичної партії ВО «Батьківщина», 
Тетяна КУЧЕРЕНКО, від політичної партії  «Народний фронт» 
  

Міська рада затвердила склад секретаріату. 
Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 
 

        Також, головуюча на сесії внесла пропозицію обрати лічильну комісію у кількості 
трьох депутатів: 
 

Лариса ФІГУРА, від політичної партії «Відродження», 
Ганна ЗЮЗЬКО, від політичної партії «Європейська солідарність», 
Олександр МАЗУРЕНКО,   від політичної партії «Наш край». 



    

 Міська рада затвердила склад лічильної комісії.                                   
 Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 
 

Головуюча на сесії секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО оголосила про 
надходження до  міської ради наступних депутатських запитів та звернень: 

- від депутата міської ради Інни ГОМЕРСЬКОЇ щодо обмеження руху 
великогабаритного та багатотонажного транспорту через місто Баштанка; 

- від депутата  міської ради Петра ЖИГАЛКІНА щодо направлення звернення 
депутатів міської ради про збереження за Баштанкою статусу міста. 

 
Головуюча на сесії секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО оголосила 

порядок денний сорок сьомої сесії міської ради і запропонувала проголосувати за його 
затвердження в цілому з урахуванням депутатських запитів. 
 

Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ 

сорок сьомої  сесії міської ради  сьомого скликання: 
 

1. Про депутатський запит депутата міської ради Інни ГОМЕРСЬКОЇ щодо 
обмеження руху великогабаритного та багатотонажного транспорту через місто 
Баштанка. 

Інформують: 
 

Володимир ДРАГУНОВСЬКИЙ, перший заступник 
міського голови, Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з 
питань житлово-комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 
власності 

2. Про затвердження ІТ-Програми Баштанської об’єднаної територіальної 
громади на 2020-2022 роки. 

Інформує: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

3. Про затвердження Програми розвитку молодіжної політики на території 
Баштанської ОТГ на 2020 - 2023 роки. 

Інформують: Ганна ЗЕРКАЛІНА, начальник відділу освіти, молоді і 
спорту 

Людмила СМОЛА, головний спеціаліст відділу освіти, 
молоді та спорту 

4. Про затвердження Програми розвитку фізичної культури і спорту 
Баштанської міської ради на 2020-2024 роки, в новій редакції. 

Інформують: Ганна ЗЕРКАЛІНА, начальник відділу освіти, молоді і 
спорту 

Людмила СМОЛА, головний спеціаліст відділу освіти, 
молоді та спорту 

5. Про Бюджетний регламент Баштанської міської ради. 



Інформує: Наталія ЛІЩУК, завідуюча сектору видатків фінансового 
відділу 

6. Про затвердження звіту про виконання міського бюджету Баштанської 
міської ради та використання резервного фонду непередбачених видатків за 
січень-березень 2020 року. 

Інформують: Наталія ЛІЩУК, завідуюча сектору видатків фінансового 
відділу, 
Лілія ІЛЬЧУК, завідуюча сектору доходів фінансового відділу 

7. Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської ради на 2020 
рік. 

Інформує: Наталія ЛІЩУК, завідуюча сектору видатків фінансового 
відділу 

8. Про встановлення місцевих податків і зборів на території Баштанської 
міської ради об'єднаної територіальної громади на 2021 рік. 

Інформує: Лілія ІЛЬЧУК, завідуюча сектору доходів фінансового відділу 

9. Про затвердження Інструкції з організації внутрішнього контролю в 
Баштанській міській раді, на підприємствах, в установах та організаціях, що 
фінансуються з міського бюджету Баштанської міської ради. 

Інформує: Наталія ЛІЩУК, завідуюча сектору видатків фінансового 
відділу 

 

10. Про припинення діяльності дочірніх підприємств «Зелене місто» та 
«Екосектор» комунального підприємства «Добробут». 

 

11. Про створення дільниці з експлуатаційного утримання та ремонту доріг на 
базі комунального підприємства «Добробут». 

 

12. Про надання згоди на безоплатне прийняття медичного обладнання 
стоматологічного кабінету із спільної власності територіальних громад міста, сіл 
Баштанського району у комунальну власність об’єднаної територіальної громади 
Баштанської міської ради. 

 

13. Про прийняття до комунальної власності об’єднаної територіальної 
громади Баштанської міської ради частини нежитлової будівлі СТОВ 
«Христофорівське». 

Інформують: Олена КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 
економіки, торгівлі та оподаткування  

Анатолій КАРДАШОВ, директор КП «Добробут» 

Інформують: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 
Анатолій КАРДАШОВ, директор КП «Добробут» 

Інформує: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 



 

14. Про внесення змін до рішення міської ради від 04 березня 2020року №4 
«Про внесення змін до Положення про партиципаторне бюджетування (Бюджет 
участі) та затвердження параметрів Бюджету участі на 2020 рік у Баштанській 
міській раді». 

Інформує: Наталя      ШАФОРОСТ,     начальник            відділу 
енергоменеджменту, муніципальних ініціатив та інвестицій  

 

15. Про розгляд електронної петиції щодо виділення коштів на капітальний 
ремонт приміщення КУ «Баштанський міський інклюзивно-ресурсний центр 
Баштанської міської ради Баштанського району Миколаївської області».  

Інформує: 
Антоніна ЗАВОРОТНЮК, директор МІРЦ 

16. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

17. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо зміни цільового 
призначення земельної ділянки. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

18. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення 
товарного сільськогосподарського виробництва. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

19. Про доповнення переліку земельних ділянок для продажу прав оренди на 
них на земельних торгах. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

20. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної 
ділянки в оренду. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

21. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної 
ділянки у власність для ведення садівництва. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

22. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу 
земельної ділянки. 

Інформує: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 



Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

23. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 
для продажу права оренди на земельних торгах у формі аукціону в межах міста 
Баштанка Баштанського району Миколаївської області.  

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

24. Про надання згоди на передачу земельної ділянки в суборенду. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

25. Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 
надання земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування 
житлового будинку та господарських споруд. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

26. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою 
щодо встановлення меж земельної ділянки (паю) в натурі (на місцевості). 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

27. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 
у власність.  

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

28. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки в оренду під городництво. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

29. Про погодження надання в тимчасове користування горіхових посадок. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

30. Про надання земельних ділянок у приватну власність учасникам бойових 
дій для ведення особистого селянського господарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
31. Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

32. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 
у власність для ведення особистого селянського господарства. 



Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

33. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної 
ділянки у власність.  

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

34. Про погодження в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

35. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

36. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 
в постійне користування.  

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

37. Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту із землеустрою щодо 
надання земельної ділянки у власність для ведення фермерського господарства. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

38. Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 
господарства.  

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

39. Про передачу земельної ділянки в постійне користування. 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

40. Про внесення змін до рішення міської ради від 30.01.2020року №18 «Про 
надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства». 

Інформує: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

41. Про депутатський запит депутата міської ради Віктора МАЙДАНОВА щодо 
обмеження стимулюючих виплат керівному складу міської ради. 



Інформує: Віктор МАЙДАНОВ, депутат міської ради 

42. Про депутатський запит депутата  міської ради Петра ЖИГАЛКІНА щодо 
направлення звернення депутатів міської ради про збереження за Баштанкою 
статусу міста. 

Інформує: Петро ЖИГАЛКІН, голова постійної комісії з питань 

агропромислового комплексу, земельних ресурсів, 
благоустрою та  екології 

 
1. СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Інни ГОМЕРСЬКОЇ щодо 
обмеження руху великогабаритного та багатотонажного транспорту через місто 
Баштанка. 

Доповідали: Володимир ДРАГУНОВСЬКИЙ, перший заступник 
міського голови, Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з 
питань житлово-комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 
власності 

ВИСТУПИЛИ:  
Володимир ДРАГУНОВСЬКИЙ, перший заступник міського голови, який 
проінформував про поточну ситуацію із ремонтом і утриманням доріг як комунальної 
власності, так і доріг обласного та всеукраїнського значення.   
  

 Депутатами було запропоновано доручити виконкому міської ради вжити 
заходів щодо обстеження пішохідних переходів на території міста, відновлення 
розмітки та встановлення відповідних знаків. 

  

Кирило БАРАШКОВСЬКИЙ, начальник Баштанського відділу поліції ГУ НП в 
Миколаївській області, який проінформував, що станом на 22.06.2020 року силами 
відділу поліції здійснюється патрулювання в'їзду та виїзду з міста Баштанка. Наразі до 
цієї роботи залучено один патрульний екіпаж та слідчо-оперативна група. Вже 
складено 866 адміністративних матеріалів. Планується з липня поточного року 
залучити до патрулювання два екіпажі. Наголосив на тому, що встановлення 
стаціонарних постійних патрульних постів заборонено законодавством. Відділ поліції 
має недоукомплектований штат, зараз ця проблема вирішується. Проінформував про 
недостатнє фінансування відділу поліції та проблеми з транспортними засобами. 
 

Віктор МАЙДАНОВ, депутат міської ради, який запропонував доручити юридичному 
відділу спільно з фінвідділом міської ради направити звернення до Кабінету Міністрів 
України щодо необхідності внесення змін до законодавства в частині зарахування 
адміністративних штрафів у сфері забезпечення безпеки дорожнього руху до місцевих 
бюджетів.  
 

 В ході обговорення було висловлено пропозиції щодо підтримки 
депутатського запиту депутата міської ради Інни ГОМЕРСЬКОЇ  щодо обмеження 
руху важковагового автотранспорту через м.Баштанка. А також запропоновано 
доручити першому заступнику міського голови Володимиру ДРАГУНОВСЬКОМУ 
разом з головами постійних депутатських комісій, представниками громадськості 
відповідно до рекомендацій погоджувальної ради від 16.06.2020 року та попередньої 
домовленості зустрітися з головою Миколаївської ОДА Олександром СТАДНІКОМ 



щодо вирішення питань по ремонту об’їзної дороги Н-11 та аварійної греблі 
Центрального ставу, забезпечення громадської безпеки у зв'язку з недопущенням руху 
важковагового транспорту через місто Баштанка. Окрім того, висловлено заперечення 
щодо блокування дороги та встановлення бетонних блоків, так як такі дії є 
протизаконними. 
 

Проведено голосування  за підтримку депутатського запиту. 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 1  додається) 
 

2. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження ІТ-Програми Баштанської об’єднаної територіальної громади 
на 2020-2022 роки. 

Доповідала: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 2  додається) 
 

3. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Програми розвитку молодіжної політики на території 
Баштанської ОТГ на 2020 - 2023 роки. 

Доповідали: Ганна ЗЕРКАЛІНА, начальник відділу освіти, молоді і 
спорту 

Людмила СМОЛА, головний спеціаліст відділу освіти, 
молоді та спорту 

 
 Секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО проінформувала, що в  ході 
розгляду даного проєкту рішення на засіданнях постійних комісій депутати звернули 
увагу на низьку активність молодіжної ради. Запропонували відпрацювати питання 
щодо надання вільного приміщення для потреб членів молодіжної ради, проведення 
засідань, зборів, тощо.  

Депутати не висловили заперечень щодо надання такого доручення.  

 
Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 3  додається) 
 

4. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Програми розвитку фізичної культури і спорту Баштанської 
міської ради на 2020-2024 роки, в новій редакції. 

Доповідали: Ганна ЗЕРКАЛІНА, начальник відділу освіти, молоді і 
спорту 

Людмила СМОЛА, головний спеціаліст відділу освіти, 
молоді та спорту 

 



Секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО проінформувала, що в ході 
розгляду даного проекту рішення на засіданнях постійних комісій депутати 
рекомендували виконавчому комітету міської ради вжити заходів щодо відновлення 
розвитку спорту в населених пунктах ОТГ. Необхідно вивчити питання та вишукати 
можливість щодо забезпечення оплати праці інструкторів по спорту, розробити графік 
та впровадити проведення змагань із різних видів спорту на першість ОТГ, тощо. 
Запропонувала  включити дане доручення до проєкту рішення.  

 
Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 4  додається) 
 

5. СЛУХАЛИ:  
Про Бюджетний регламент Баштанської міської ради. 

Доповідала: Наталія ЛІЩУК, завідуюча сектору видатків фінансового 
відділу 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 5  додається) 
 

6. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження звіту про виконання міського бюджету Баштанської міської 
ради та використання резервного фонду непередбачених видатків за січень-

березень 2020 року. 
Доповідали: Наталія ЛІЩУК, завідуюча сектору видатків фінансового 

відділу, 
Лілія ІЛЬЧУК, завідуюча сектору доходів фінансового відділу 

Секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО проінформувала, що в  ході 
розгляду даного проєкту рішення на засіданнях постійних комісій депутати доручили 
до сесії підготувати інформацію щодо виконання міського бюджету по податках в 
розрізі населених пунктів до плану територіальних органів.  

Депутатами також було наголошено на тому, що не всі старости громади на 
належному рівні відпрацьовують питання щодо сплати податку на доходи фізичних 
осіб, земельного податку, орендної плати за землю, а також на незадовільному рівні 
подання декларацій одноосібниками.  

У зв’язку з цим старостам громади було направлено листи щодо надання 
відповідних пояснень. 
 

ВИСТУПИЛИ: 
Світлана БУТУЧЕЛ, заступник керівника Баштанської державної податкової 
інспекції Баштанського управління Головного управління ДФС у Миколаївській 

області, яка проінформувала, що у поточному році податковою було повернуто 
надавачам більше 150 декларацій у зв’язку з їх неправильним заповненням або 
поданням так званих «нульових» декларацій. Наголосила на тому, що наразі низький 
відсоток подання декларацій одноосібниками. Також, землевпорядники в ТОВК часто 
не володіють ситуацією щодо обробітку землі, або ж її просто не надають інформацію 
на звернення податкової інспекції.  Що в свою чергу ускладнює роботу податкової та 
виявлення несумлінних платників податків.  
 



В ході обговорення, в якому взяли участь депутати міської ради Володимир 
ОНИЩУК, Віталій ГРИЦЮК, Лідія ЗАБОЛОТНЯ було висловлено зауваження 
щодо роботи старост та землевпорядників, відсутності взаємодії та плановості в роботі 
між міською радою та її територіальними органами, тощо. Запропоновано провести 
окрему нараду із старостами, землевпорядниками, постійною комісією міської ради з 
питань планування, бюджету, фінансів, економіки, інвестицій та регуляторної 
політики, представниками податкової, тощо, з метою врегулювання та вирішення 
проблемних питань, налагодження співпраці, тощо.  
 
Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 6  додається) 
 

7. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської ради на 2020 рік. 

Доповідала: Наталія ЛІЩУК, завідуюча сектору видатків фінансового 
відділу 

Секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО проінформувала, що в  ході 
розгляду даного проекту рішення на засіданнях постійних комісій депутати не дійшли 
згоди щодо виділення коштів в сумі 874,586 тис.грн. по спеціальному фонду (частина 
коштів від продажу землі несільськогосподарського призначення) на завершення 
реконструкції Новоіванівського  закладу дошкільної освіти «Малятко» з впровадження 
сонячної системи підігріву води.  

Щодо даного питання на постійних комісіях надходили наступні пропозиції: 
- Виключити з проєкту рішення виділення  коштів в сумі   874,586 тис.грн на 

реконструкції ЗДО «Малятко» та спрямувати їх на придбання муніципального 
транспорту для потреб громади (комісія АПК); 

-  Зменшити суму на реконструкції ЗДО «Малятко» на 116,0 тис.грн. (виключити 
обладнання та  роботи щодо впровадження сонячної системи підігріву води 
(геліосистеми), залишивши суму 758,585 тис.грн. (бюджетна комісія); 

- решту коштів спеціального фонду, отриманих від продажу землі 
несільськогосподарського призначення у сумі 506,814 тис.грн. спрямувати на 
капітальний ремонт приміщення Баштанського МІРЦ (для проведення робіт по 
заміні покрівлі) (бюджетна комісія); 

- кошти в сумі 700,0 тис.грн., передбачені в міському бюджеті на реалізацію 
проєктів-переможців «Бюджету участі» спрямувати на придбання 
муніципального транспорту (комісія АПК); 

- придбання спортзалу. 
 

Людмила Іванівна звернула увагу депутатів міської ради, що питання реконструкції 
ЗДО «Малятко» перебуває на контролі в Миколаївської ОДА та Кабінету Міністрів 
України, так як даний об'єкт включено до програми «Велике будівництво», 
ініційованої Президентом України. У роботі сесії міської ради взяла участь Олена 
УДОВИЧЕНКО, директор Департаменту освіти та науки Миколаївської ОДА.  
 

ВИСТУПИЛИ: 
Лідія ЗАБОЛОТНЯ, депутат міської ради, яка наголосила на тому, що під час 
розгляду даного питання на засіданні погоджувальної ради головами постійних комісій 
було досягнуто попередньої домовленості про спрямування коштів від продажу землі 



несільськогосподарського призначення на придбання муніципального транспорту та 
забезпечення підвезення мешканців громади, а також для забезпечення автобусного 
сполучення між населеними пунктами громади.  
  

Віктор МАЙДАНОВ, депутат міської ради, проінформував, що дане питання не 
вирішується вже протягом більше як двох років, не зважаючи на наявність 
підтриманих депутатських запитів з даного питання.  
 

Олена МОЛОДЕЦЬКА, завідуюча ЗДО «Малятко» с.Новоіванівка,  яка 
проінформувала присутніх, що закладу дошкільної освіти вже більше 55 років. В ньому 
немає туалетів, мийників, приміщення кухні не відповідає санітарно-гігієнічним 
нормам, потребує негайного ремонту та придбання обладнання. До відділу освіти, 
молоді і спорту вже неодноразово спрямовувались висновки  і приписи про усунення 
порушень від Держспоживслужби України. При цьому заклад дошкільної освіти 
функціонує, його щодня відвідує 25 дітей. Кількість діток у с.Новоіванівка не 
зменшується. Звернулась до депутатів з проханням підтримати виділення коштів на 
завершення реконструкції ЗДО «Малятко». 
 

Володимир ОНИЩУК, депутат міської ради, який запропонував компромісне 
рішення, а саме кошти від продажу земельної ділянки несільськогосподарського 
призначення спрямувати на завершення реконструкції ЗДО «Малятко» в сумі 874,586 
тис.грн, а решту коштів направити на капітальний ремонт приміщення Баштанського 
МІРЦ.  
 

Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради, який висловився щодо необхідності 
досягнення порозуміння і співпраці між обласною владою та керівництвом 
Баштанської ОТГ. Необхідно завершити вже розпочаті капітальні ремонти об’єктів 
обласного значення, а саме: греблі Центрального ставу, приміщення хоспісу, об’їзної 
дороги, тощо.  
 Окрім того, він наголосив на некоректній, непрофесійній та неетичній поведінці 
керівника відділу освіти, молоді та спорту Ганни Зеркаліної.   
 

Олена УДОВИЧЕНКО, директор Департаменту освіти та науки Миколаївської ОДА, 
яка подякувала депутатам міської рад та керівництву громади за підтримку галузі 
освіти, спрямування коштів міського бюджету на проведення ремонтних робіт та 
укомплектування закладів освіти, тощо. Наголосила на тому, що Департамент освіти і 
науки ОДА спрямовує як кошти державного, так і кошти обласного бюджету на 
реалізацію різноманітних проєктів та програм в тому числі і на освітні заклади 
Баштанської ОТГ, а саме: 
- програма “Гідність дитини”, за якою проходить облаштування теплих туалетів у 

школах, де їх досі немає; 

- урядова програма «Спроможна школа для кращих результатів» якою надається 

фінансова підтримка закладів освіти на ремонт будівель шкіл, завершення 
недобудов, закупівлю обладнання для класів та оновлення навчальних кабінетів, 
інтер’єрів у коридорах, класах та інших приміщеннях школи. Програма 
допомагає зробити школи безпечним та комфортним середовищем для кожного 
учня та вчителя; 

- спрямовуються кошти на ремонт харчоблоків закладів освіти; 
- здійснюється оновлення матеріально-технічної бази кабінетів фізики, хімії, 

біології, тощо; 
- закупляються меблі та обладнання в рамках реалізації Нової української школи; 



- спрямовуються кошти на обладнання для ІРЦ, нещодавно придбано корекційний  
автомобіль для дітей з обмеженими можливостями для потреб ІРЦ; 

- з 2015 року постійно передбачаються кошти на реалізацію програми «Шкільний 
автобус» і здійснюється їх закупівля, в тому числі і для потреб шкіл Баштанської 
ОТГ; тощо.  

Проінформувала, що загалом за останні декілька років було спрямовано більше 20 
млн. грн на забезпечення потреб освіти Баштанщини. Окрім того, планується 
включення однієї з опорних шкіл громади до програми «Спроможна школа для кращих 
результатів», в рамках якої можливе проведення капітальних ремонтів, реконструкції, 
забезпечення меблями та обладнанням, тощо. 

Закликала депутатів міської ради до співпраці та підтримки виділення коштів на 
завершення реконструкції ЗДО «Малятко».  

 

Головуюча на сесії секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО запропонувала 
провести сигнальне голосування з даного питання 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

 

Проведено голосування  за проект рішення із урахуванням запропонованих змін 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 7  додається) 
 

8. СЛУХАЛИ:  

Про встановлення місцевих податків і зборів на території Баштанської міської 
ради об'єднаної територіальної громади на 2021 рік. 

Доповідала: Лілія ІЛЬЧУК, завідуюча сектору доходів фінансового відділу 

З даного питання до участі у сесії запрошена БУТУЧЕЛ Світлана Вікторівна, 

заступник керівника Баштанської державної податкової інспекції Баштанського 
управління Головного управління ДФС у Миколаївській області. 

 

Секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО проінформувала, що в  ході 
обговорення на засіданні постійних комісій депутатами було запропоновано внести до 
проєкту рішення наступні зміни: 

1) Ставки податку на нерухоме майно, відмінне від земельної ділянки: 
- код 1261 «Будівлі для публічних виступів» - пропонується встановити податок на рівні 

1,0 %, а для казино та ігорних будинків встановити 1,5%; 
- код 1262.3 для технічних центрів (в розділі «Музеї та бібліотеки») встановити податок 

на рівні 0,3%; 
- код 1264.4 для поліклінік, пунктів медичного обслуговування  встановити податок на 

рівні 1%; 

- код 1272.2 для похоронних бюро та ритуальних залів встановити податок на рівні 
1,0%; 

- код 1274.4 для будівель лазень та пралень встановити податок на рівні 1%; 
- код 1274.2. для будівель поліцейських та пожежних служб  (якщо приватна служба 

охорони «Сова») - встановити податок на рівні 0,3%; 
- код 1274.5 для будівель з облаштування населених пунктів – встановити податок на 

рівні 0,3 %; 
- код 1265 – зали спортивні встановити податок на рівні 0,3%. 

 



Окрім того, пропонується з тексту рішення прибрати термін дії «на 2021 рік», у 
зв'язку з тим, що набули чинності зміни до Податкового кодексу щодо скасування 
необхідності затверджувати місцеві податки і збори щороку.  
 

ВИСТУПИЛИ: 
Лілія ІЛЬЧУК, завідувач сектору доходів фінансового відділу, яка проінформувала 
про надходження до міської ради клопотання від ТОВ «Явкинський елеватор» щодо 

зменшення ставки податку на нерухоме майно, відмінне від земельної ділянки з 1% до 
0,5%. У зв'язку з цим пропонується внести зміни по коду 1252.8 «Склади універсальні» 
додатку 3 проєкту рішення та встановити податок на рівні 0,5%. 

 

Проведено голосування  з урахуванням змін та доповнень 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 8  додається) 
 

9. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Інструкції з організації внутрішнього контролю в Баштанській 
міській раді, на підприємствах, в установах та організаціях, що фінансуються з 
міського бюджету Баштанської міської ради. 

Доповідала: Наталія ЛІЩУК, завідуюча сектору видатків фінансового 
відділу 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 9  додається) 
 

10. СЛУХАЛИ:  
Про припинення діяльності дочірніх підприємств «Зелене місто» та «Екосектор» 
комунального підприємства «Добробут». 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 10  додається) 
 

11. Про створення дільниці з експлуатаційного утримання та ремонту доріг на 
базі комунального підприємства «Добробут». 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

Доповідали: Олена КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 
економіки, торгівлі та оподаткування  

Анатолій КАРДАШОВ, директор КП «Добробут» 

Доповідали: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 
Анатолій КАРДАШОВ, директор КП «Добробут» 



ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 11  додається) 
 

12. СЛУХАЛИ:  
Про надання згоди на безоплатне прийняття медичного обладнання 
стоматологічного кабінету із спільної власності територіальних громад міста, сіл 
Баштанського району у комунальну власність об’єднаної територіальної громади 
Баштанської міської ради. 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 12  додається) 
 

13. СЛУХАЛИ:  
Про прийняття до комунальної власності об’єднаної територіальної громади 
Баштанської міської ради частини нежитлової будівлі СТОВ «Христофорівське». 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 13  додається) 
 

14. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 04 березня 2020року №4 «Про 
внесення змін до Положення про партиципаторне бюджетування (Бюджет участі) 
та затвердження параметрів Бюджету участі на 2020 рік у Баштанській міській 
раді». 

Доповідала: Наталя ШАФОРОСТ, начальник відділу енергоменеджменту, 
муніципальних ініціатив та інвестицій  

 

Секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО проінформувала, що в  ході 
обговорення на засіданні постійної комісії  з питань агропромислового комплексу, 
земельних ресурсів, благоустрою та екології депутатами було запропоновано взагалі у 
2020 році не проводити «Бюджет участі», кошти, передбачені в міському бюджету на 
реалізацію проєктів-переможців спрямувати на придбання муніципального транспорту. 
Текст рішення було запропоновано змінити та призупинити дію положення про 
партиципаторне бюджетування на 2020 рік.  

Решта комісій пропонують провести у поточному році Бюджет участі, а 
фінансування проєктів-переможців 2020 року провести у 2021 році. Залишивши при 
цьому текст рішення без змін.  

 

Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 

Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 



В ході обговорення проєкту рішення депутатами було запропоновано зберегти 
проведення Бюджету участі у поточному році та передбачити реалізацію проектів-

переможців в цьому ж році за наявності фінансового ресурсу. 
 

Проведено голосування  за проєкт рішення з урахуванням проведення реалізації 
проектів-переможців в 2020 році за наявності фінансового ресурсу. 
 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 14  додається) 
 

Зал засідань міської ради залишив депутат міської ради Олег ОСАДЧИЙ. 
 

15. СЛУХАЛИ:  
Про розгляд електронної петиції щодо виділення коштів на капітальний ремонт 
приміщення КУ «Баштанський міський інклюзивно-ресурсний центр 
Баштанської міської ради Баштанського району Миколаївської області».  

Доповідала: Антоніна ЗАВОРОТНЮК, директор МІРЦ 

Секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО проінформувала, що в  ході 
обговорення на засіданні постійних комісій депутатами було підтримано даний проєкт 
рішення. Члени ж постійної комісії з питань планування, бюджету, фінансів, 
економіки, інвестицій та регуляторної політики запропонували спрямувати частину 
коштів спеціального фонду, отриманих від продажу земель несільськогосподарського 
призначення, на капітальний ремонт приміщення. А також рекомендували ці кошти 
спрямувати за ремонт покрівлі приміщення. 

  
Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 15  додається) 
 

16. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 16  додається) 
 

17. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо зміни цільового призначення 
земельної ділянки. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   



Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 17  додається) 
 

18. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) в натурі меж земельної ділянки для ведення товарного 
сільськогосподарського виробництва. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 18  додається) 
 

19. СЛУХАЛИ:  
Про доповнення переліку земельних ділянок для продажу прав оренди на них на 
земельних торгах. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних відносин 
та охорони навколишнього середовища 

  

Секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО проінформувала, що в ході 
розгляду даного проєкту рішення було запропоновано запросити до участі у сесії 
заявника Олексія ГЕРАКОВА та головного архітектора ОТГ Леоніда СИРИЦЮ з 
метою надання роз'яснень щодо розташування земельної ділянки та її фактичного 
використання на даний час. Заявник Олексій ГЕРАКОВ для участі у сесії не з'явився.  
 

ВИСТУПИЛИ: 
Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради, який наголосив, що на продемонстрованих 
фото земельної ділянки по вул..О.Сизоненка, яка наразі перебуває в комунальній 
власності, видно, що вже ведеться будівництво, хоча земельна ділянка не оформлена, і 
приступати до її використання ніхто не має права. Запропонував доручити головному 
архітектору Баштанської ОТГ комісійно обстежити дану земельну ділянку та подати 
необхідні документи про незаконну забудову до ДАБІ. 
 

Також, в ході обговорення на засіданні постійної комісії з питань 
агропромислового комплексу, земельних ресурсів, благоустрою та екології була 
внесена пропозиція щодо голосування на сесії міської ради окремо за кожну земельну 
ділянку. 

 

Головуюча на сесії Людмила ЛУЦЕНКО поставила на голосування 
доповнення переліку земельною ділянкою площею 27,1708 га (функціональне 
призначення - пасовища). 
 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 12, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

Пункт проекту рішення не підтримано 

 



Головуюча на сесії Людмила ЛУЦЕНКО поставила на голосування 
доповнення переліку земельною ділянкою площею 0,15 га (функціональне 
призначення – для розміщення та обслуговування вагової). 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

Пункт проєкту рішення  підтримано 

 
Проведено голосування  за проект рішення в цілому  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 19  додається) 
 

20. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки в 
оренду. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Віктор МАЙДАНОВ, депутат міської ради, який зауважив, необхідно достеменно 

з'ясувати, на підставі яких  документів виконком міської ради присвоїв окремі адреси 
приміщенням за адресою вул. Олександра Сизоненка 9, що належать дочірньому 
підприємству «Баштанський агромашсервіс» та приватному підприємству 
«УКРДИЗПАЛАПАРАТУРА», так як він вбачає порушення в діях виконкому. 
 

Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради,  який запропонував виключити з проєкту 
рішення пункти 7-10 щодо надання дозволів на розробку проєкту землеустрою 
дочірньому підприємству «Баштанський агромашсервіс» та приватному підприємству 
«УКРДИЗПАЛАПАРАТУРА» на доопрацювання та вивчення всіх необхідних 
документів.  
 

ДОРУЧЕННЯ:  
Доручити головному архітектору Баштанської ОТГ Леоніду Сириці вивчити питання 
щодо присвоєння адрес об’єктам, які належать дочірньому підприємству 
«Баштанський агромашсервіс» та приватному підприємству 
«УКРДИЗПАЛАПАРАТУРА», проінформувати депутатів на наступній сесії міської 
ради.  
 

Головуюча на сесії Людмила ЛУЦЕНКО поставила на голосування 
пропозицію щодо виключення з проєкту рішення пунктів 7-10 щодо надання дозволів 
на розробку проєкту землеустрою дочірньому підприємству «Баштанський 
агромашсервіс» та приватному підприємству «УКРДИЗПАЛАПАРАТУРА» на 
доопрацювання 

 

Проведено голосування  за пропозицію 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

Пропозицію  підтримано 



 

Проведено голосування за проєкт рішення вцілому  

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 20  додається) 
 

21. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки у 
власність для ведення садівництва. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 21  додається) 
 

22. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу земельної 
ділянки. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО проінформувала, що в  ході 
обговорення на засіданні постійних комісій депутатами було запропоновано доповнити 
пункт 3 проєкту рішення словами наступного змісту:  

«з подальшим укладенням договору оренди відповідно до цільового 
призначення.» 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Віктор МАЙДАНОВ, депутат міської ради, який наголосив на тому, що у разі 
виготовлення технічної документації щодо поділу земельної ділянки право постійного 
користування земельною ділянкою втрачається. Використання земельної ділянки в 
такому випадку можливе або на праві приватної власності або на праві оренди.  
 

Сергій КРАВЦОВ, керівник ТДВ «Зоря Інгулу», який наголосив, що вважає 
незаконним скасування права постійного користування на зазначену земельну ділянку. 
Вказав, що на його думку закон не передбачає втрати права постійного користування 
земельною ділянкою у випадку її поділу. Посилався на рішення Конституційного суду 
України щодо права постійного користування земельними ділянками. 
  

Проведено голосування  за проєкт рішення вцілому з доповненням у пункті 3 
проєкту «з подальшим укладенням договору оренди відповідно до цільового 
призначення.» 

 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 22  додається) 
 



23. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
продажу права оренди на земельних торгах у формі аукціону в межах міста 
Баштанка Баштанського району Миколаївської області.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 23  додається) 
 

24. СЛУХАЛИ:  
Про надання згоди на передачу земельної ділянки в суборенду. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Депутат міської ради Олександр МАЗУРЕНКО повідомив про виникнення в 
нього конфлікту інтересів у зв’язку з розглядом даного проєкту рішення. 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 24  додається) 
 

25. СЛУХАЛИ:  
Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо надання 
земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування житлового 
будинку та господарських споруд. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 25  додається) 
 

26. СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки (паю) в натурі (на місцевості). 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 26  додається) 
 



27. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 27  додається) 
 

28.  СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 
оренду під городництво. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 28  додається) 
 

29. СЛУХАЛИ:  
Про погодження надання в тимчасове користування горіхових посадок. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

 Секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО проінформувала, що в  ході 
обговорення на засіданні постійної комісії з питань агропромислового комплексу, 

земельних ресурсів, благоустрою та екології  депутатами було запропоновано на одній 
посадці (за умови перебування її в комунальній власності) провести процедуру 
сформування земельної ділянки та передачу її в довгострокову оренду на умовах 
аукціону.   
 
ВИСТУПИЛИ: 

Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради, який наголосив на необхідності прийняття 
всіх посадок на території ОТГ у комунальну власність об’єднаної громади з метою їх 
збереження.  
 

ДОРУЧЕННЯ: 
Відділу з питань земельних відносин та охорони навколишнього середовища (Іван 
Бублик) вивчити питання про прийняття посадок у комунальну власність об’єднаної 
територіальної громади та проінформувати на наступній сесії міської ради. 
 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 29  додається) 



 

30. СЛУХАЛИ:  
Про надання земельних ділянок у приватну власність учасникам бойових дій для 
ведення особистого селянського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 
Секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО проінформувала, що в  ході 

обговорення на засіданнях постійних комісій депутатами було запропоновано зняти 
даний проєкт рішення з порядку денного сесії. 

 
Проведено голосування  за проект рішення 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 2, «ПРОТИ» - 2, «УТРИМАЛИСЬ» -10, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (проєкт рішення не підтримано)  
 

31. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до договору оренди земельної ділянки. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО проінформувала, що в ході 
обговорення на засіданні постійних комісій депутатами було запропоновано запросити 
до участі у наступній сесії міської ради керівників господарств, які відмовляються 
підписувати додаткові угоди в частині збільшення відсотку орендної плати.  

 
Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 30  додається) 
 

32. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність для ведення особистого селянського господарства. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 31  додається) 
 

33. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки у 
власність та внесення змін у рішення міської ради від 30.01.2020 року №7.  



Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 32  додається) 
 

34.  СЛУХАЛИ:  
Про погодження в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 33  додається) 
 

35. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 34  додається) 
 

36. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 
постійне користування.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 35  додається) 
 

37. СЛУХАЛИ:  
Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту із землеустрою щодо надання 
земельної ділянки у власність для ведення фермерського господарства. 



Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО проінформувала, що в  ході 
обговорення на засіданні постійних комісій депутатами було доручено доповнити 
пункти 10-14 проєкту рішення щодо відмови ФГ «Безручко В.І.» текстом наступного 
змісту: 
«у зв'язку  невідповідністю місця розташування земельної ділянки відповідно до 
Генерального плану міста Баштанка та  іншої містобудівної документації». 
 

Проведено голосування  за проект рішення зі змінами 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 36  додається) 
 

38. СЛУХАЛИ:  
Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства.  

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО проінформувала, що в  ході 
обговорення на засіданні постійних комісій депутати не дійшли згоди щодо даного 
проєкту рішення, запропонували винести на розгляд сесії міської ради для прийняття 
остаточного рішення.  
 
ВИСТУПИЛИ: 
Петро ЖИГАЛКІН, депутат міської ради, який запропонував виключити з проєкту 
рішення пункти щодо відмови в наданні дозволу учасникам АТО та ООС, а саме: 
- Пункт 3- БАБИЧУ Олександру Вячеславовичу; 
- Пункт 47- КАЗЬМІНУ Ігорю Олександровичу; 
- Пункт 51- КОЗИРЕВІЙ Тетяні Вікторівні; 
- Пункт 53- КОРЯЦІ Сергію Олександровичу 

- Пункт 69- МАРКОВИЧУ Валерію Валерійовичу 

- Пункт 87- НОВІЦЬКОМУ Віталію Васильовичу 

- Пункт 95- ПАЦУЛІ Вікторії В’ячеславівні 
- Пункт 106- ПРИБИШУ Андрію Павловичу 

- Пункт 108- РИЧКОВУ Максиму Олексійовичу 

- Пункт 109- РОЄВУ Артему Володимировичу 

- Пункт 110- РОМАНЧУКУ Віктору Вікторовичу 

- Пункт 121- СЕРБІНУ Олександру Олександровичу 

- Пункт 141- ЧЕРТОВУ Олександру Сергійовичу 

- Пункт 144 - ЮРІЙЧУКУ Денису Сергійовичу 

 

Головуюча на сесії секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО поставила на 
голосування пропозицію про виключення з проєкту рішення пунктів про відмову в 
наданні дозволу учасникам АТО та ООС та їх рідним та направлення документів на 
доопрацювання. 
 



Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

Пропозицію підтримано  
 

Проведено голосування  за проект рішення вцілому 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 12, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради не прийнято) 

 

39. СЛУХАЛИ:  
Про передачу земельної ділянки в постійне користування. 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 13, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  не прийнято) 

 

40. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 30.01.2020 року №18 «Про надання 
дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність для ведення особистого селянського господарства». 

Доповідав: Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 37  додається) 
 

41. СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Віктора МАЙДАНОВА щодо 
обмеження стимулюючих виплат керівному складу міської ради. 

Доповідав: Віктор МАЙДАНОВ, депутат міської ради 

 

Головуюча на сесії секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО  

проінформувала, що даний депутатський запит був розглянутий та підтриманий  на 
минулій сесії міської ради. Але відповідно до розпорядження міського голови від 15 
травня 2020 року №71-р «Про зупинення дії рішення Баштанської міської ради  від 14 
травня 2020 року №8  «Про депутатський запит депутата міської ради Віктора 
МАЙДАНОВА щодо обмеження стимулюючих виплат керівному складу міської ради» 
дію рішення було зупинено у порядку частини 4 статті 59 Закону України «Про 
місцеве самоврядування в Україні». 

Питання оплати праці працівників органів місцевого самоврядування 

урегульоване Постановою Кабінету Міністрів України «Про упорядкування структури 



та умов оплати праці працівників апарату органів виконавчої влади, органів 

прокуратури, судів та інших органів» від 09.03.2006 р. № 268. 

Положення про преміювання є складовою частиною діючої системи оплати 
праці органу місцевого самоврядування і затверджується як додаток до колективного 
договору. При цьому, як і колективний договір, воно погоджується із профспілковим 
чи іншим уповноваженим на представництво трудовим колективом органом. 

Тому, міський голова здійснює оплату праці працівників міської ради 
ураховуючи норми Постанови Кабінету Міністрів України № 268 та положення про 
преміювання, затверджене міською радою.  

Отже, питання скасування/не скасування додаткових виплат працівникам 

(премії, матеріальної допомоги, доплат тощо) є повноваженням міського голови, а не 
депутатів ради (дане питання не підлягає вирішенню на пленарному засіданні ради). 

Преміювання секретарів сільських, селищних, міських рад, заступників 
сільських, селищних, міських голів, керуючих справами (секретарів) виконавчих 
комітетів, старост, установлення їм надбавок, надання матеріальної допомоги 
здійснюється у порядку та розмірах, визначених цією постановою, у межах 
затверджених видатків на оплату праці за рішенням сільського, селищного, міського 
голови (Абзац 3 пункту 6 Постанови №268). 

Відповідно до 268 Постанови, міська рада встановлює розмір премії лише 
для міського голови. Зміни до Порядку преміювання не повинні суперечити чинному 
законодавству, згідно з яким голова має повноваження по преміюванню решти 
працівників апарату. Сесія неправомірно обмежила повноваження голови, а прийняте 
рішення суперечить законодавству. 

Враховуючи вищевикладене, повідомила наступне: частиною четвертою статті 
59 Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» передбачено, що якщо 
рада відхиляє зауваження  міського голови вона має  підтвердити попереднє рішення 
двома третинами депутатів від загального складу ради. 

Крім того, довела до відома депутатів, що вищезазначеною постановою з 
12.06.2020 року підвищено посадові оклади працівників органів місцевого 
самоврядування. Зрозуміло, що їх збільшення буде проводитись в межах 
затвердженого фонду заробітної плати і відсотки премії будуть зменшені в рази.  

Крім того, є ще моральний аспект: міський  голова вже більше місяця хворіє, 
перший заступник міського голови 2 тижні проходив лікування в обласній лікарні і 
замість того, щоб лікуватися ще 2 тижні амбулаторно, заступник з фінансових питань 
вже 4 місяці хворіє.  
 

ВИСТУПИЛИ: 
Віктор МАЙДАНОВ, депутат міської ради, який запропонував перенести розгляд 
рішення по його депутатському запиту на наступну сесії міської ради у зв'язку з тим, 
що в залі відсутні дві третіх голосів від загального складу ради.  
 

Ольга СИТНІК, начальник юридичного відділу міської ради, яка наголосила на тому, 
що під час прийняття рішення за депутатським запитом була порушена сама процедура 
прийняття рішення. депутату необхідно було подати не запит, а проєкт рішення, 
оприлюднити його в установленому законом порядку, а вже потім розглядати на сесії.   
 

Головуюча на сесії секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО поставила на 
голосування пропозицію Віктора МАЙДАНОВА про зняття з розгляду даного проєкту 
рішення та перенесення його розгляду на наступну сесію міської ради. 
 

Проведено голосування  за пропозицію  



Підсумки голосування:  
«ЗА» - 8, «ПРОТИ» - 2, «УТРИМАЛИСЬ» -5, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

Пропозицію не підтримано  
 

Проведено голосування  (2/3 складу ради) за проект рішення вцілому 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 3, «ПРОТИ» - 4, «УТРИМАЛИСЬ» -8, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради не прийнято) 
 

 

42. СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата  міської ради Петра ЖИГАЛКІНА щодо 
направлення звернення депутатів міської ради про збереження за Баштанкою 
статусу міста. 

Доповідав: Петро ЖИГАЛКІН, голова постійної комісії з питань 

агропромислового комплексу, земельних ресурсів, 
благоустрою та  екології 

 

В ході обговорення було запропоновано підтримати депутатський запит 
депутата міської ради Петра ЖИГАЛКІНА  та направити звернення Голові Верховної 
Ради України Дмитру РАЗУМКОВУ, народному депутату України Ігорю 
НЕГУЛЕВСЬКОМУ щодо необхідності внесення відповідних змін до проєкту Закону 
України «Про засади адміністративно-територіального устрою України» з метою 
збереження за Баштанкою статусу міста (звернення додається). 
 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 38  додається) 
 

     Секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО, оголосила  про те, що проєкти 
рішень порядку  денного ХLVІІ сесії міської ради, депутатські запити були розглянуті. 
Після чого надала можливість депутатам міської ради та присутнім на сесії  озвучити 
свої зауваження або пропозиції. 
 

ВИСТУПИЛИ: 
Ігор ОЛІЙНИК, депутат міської ради, який проінформував, що нещодавно невідомими 
особами було вчинено протизаконні дії, а саме скошено врожай зернових на земельній 
ділянці, яка перебуває в комунальній власності міської ради. Закликав депутатів міської 
ради відреагувати на цей факт і направити відповідне звернення в НАБУ. 
  

Ольга СИТНІК, начальник юридичного відділу міської ради, яка  в свою чергу 
проінформувала присутніх на сесії, що з 2018 року було розірвано договір оренди даної 
земельної ділянки, вона має бути пустуючою. Не зважаючи на це, в ході обстеження 
земельної ділянки було виявлено, що вона була оброблена та засіяна   невідомими 
особами. З приводу цього було підготовлено та підписано відповідний акт обстеження.  
В той же час до правоохоронних органів надійшло звернення від громадянки        
Пічури В.М. про незаконне скошування врожаю невідомими особами на зазначеній 
земельній ділянці.   



Окрім цього, зауважила, що посадовими особами міської ради з числа 
працівників земельного відділу було допущено витік інформації, а саме передано копію 
акту обстеження земельної ділянки третім особами, що стало підставою для оскарження 
вищезазначеного акту.  
 

Іван БУБЛИК, начальник відділу з питань земельних відносин та охорони 
навколишнього середовища, проінформував, що на рішення суду про розірвання 
договору оренди подано оскарження. Земельна ділянка по факту не повернута в 
комунальну власність міської ради. Орендна плата сплачується громадянкою              
Пічурою В.М. 
 

Володимир ОНИЩУК, депутат міської ради, наполіг на необхідності направлення 
звернення від Баштанської міської ради до НАБУ та Генеральної прокуратури України 

з метою взяття ними під особистий контроль всіх дій, пов’язаних з даною ситуацією 
уникнення корупційних дій з боку правоохоронних органів під час досудового 
розслідування, тощо.  
 

Головуюча на сесії секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО поставила на 
голосування пропозицію про направлення звернення від Баштанської міської ради до 
НАБУ та Генеральної прокуратури України щодо виявленого факту вчинення злочину 
невідомими особами шляхом заволодіння урожаєм.  
 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

 

ВИРІШИЛИ:      направити звернення, що додається,  від Баштанської міської ради 
до НАБУ та Генеральної прокуратури України щодо виявленого факту вчинення 
злочину невідомими особами шляхом заволодіння урожаєм 

 

 

Головуюча на сесії секретар міської ради Людмила ЛУЦЕНКО оголосила про 
закриття сесії.  
           

                                                 Лунає  Державний  Гімн  України. 
 

 

Секретар міської ради                                                                 Людмила ЛУЦЕНКО 

 

 

 

Протокол вела: начальник відділу  організаційно-  

кадрової роботи та контролю                                                   Юлія  ГЛАДКА                                   


